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С Ъ В Е Т   З А   Е Л Е К Т Р О Н Н И   М Е Д И И 

 

 

 

П Р О Т О К О Л 

 

№ 11 

 

от редовно заседание, състояло се на 03.04.2018 г. 

 

 

ПРИСЪСТВАТ: Розита Еленова, Бетина Жотева, Иво Атанасов, София Владимирова – 

председател на СЕМ.  

 

ОТСЪСТВА: Мария Стоянова. 

 

Начало на заседанието 11:00 ч., водено от София Владимирова – председател на СЕМ. 

Съставил протокола: Мария Гинина. 

 

 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

 

 

1.Доклади на  Дирекция «Специализирана администрация – НЛРПР» по: 

а) заявление от «Оберон радио Макс» ЕООД и «Телевизия Европа» АД за 

прехвърляне на индивидуална лицензия за доставяне на радиоуслуга 

ЛРР-01-1-077-05; 

б) заявление на «ПЛЮС Р - 2015» ЕООД за изменение на индивидуална 

лицензия за доставяне на радиоуслуга ЛРР-01-1-081-01 (прекратяване на 

адм. производство); 

в) уведомителни писма от «Би Ай Телевизия» ЕООД и от «Студио Медия» 

ЕООД за промени в органите на управление; 
Вносител: В. Савова. 

Докладва: Емилия Станева. 

 

2.Доклади на Дирекция Дирекция „Специализирана администрация – НЛРПР” по 

административно-наказателни производства АУАН № НД-01-9, АУАН № НД-01-12, 

АУАН № НД-01-13, АУАН № НД-01-14 и АУАН № НД-01-15/2018 г. 
Вносител: В. Савова. 

Докладват: Емилия Станева, Д. Петрова. 

 

Разни. 

- Информация и деклариране на участие в неправителствена организация от            

г-жа Розита Еленова, член на СЕМ. 

 

Информации: 

- Информация от председателя на СЕМ г-жа София Владимирова и главен експерт 

Дил. Кирковска за среща с председателя на ДАЗД. 
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- Доклад на ст. инспектор Ир. Христова за участие в Националния съвет по 

равнопоставеност към МТСП.  

- Писмо от генералния директор на БНТ относно кампанията на БНТ 2 «Купувам 

българско». 

   

София Владимирова обяви, че на заседанието  ще присъстват гости – студенти, като 

им поясни, че частта, в която се разглеждат доклади по съставени АУАН, е закрита. 

След това ще могат да присъстват отново при обсъждане на останалите точки от 

дневния ред. През това време старши експерт Димитър Ганев ще ги запознае с 

дейността на Специализирана администрация. 

Г-жа Владимирова информира, че следващата седмица няма да се проведе заседание, 

тъй като петък и понеделник са почивни дни и няма да има възможност за подготовката 

му. Заседанието ще се състои на 17-ти април - в седмицата, в която предстои 

пътуването за конференцията на Асоциацията на доставчиците на телевизионни 

програми, предвидена за 19-ти и 20-ти април. Г-жа Владимирова обърна внимание, че е 

възможно тогава да бъде обсъждан отчетът на СЕМ в Народното събрание, където тя 

задължително трябва да присъства.  

Иво Атанасов: Може би в Комисията? 

София Владимирова уточни, че става въпрос за Комисията, и допълни, че тя ще 

трябва да отиде, а тези от съветниците, които желаят, ще отидат в Пловдив. В 

заключение отбеляза, че програмата за конференцията на АДТП все още не е 

пристигнала.  

Иво Атанасов: Ще дойдеш по-късно, когато свърши. 

София Владимирова потвърди и каза, че след като се получи програмата, ще се 

уточнят помежду си. В тази връзка добави, че предвид факта, че все още няма 

постъпила официална информация, ако възникне необходимост да се отправи 

поздравително слово или да се вземе участие в панелите, присъстващите съветници ще 

поемат тези ангажименти.  

Г-жа Владимирова съобщи, че е получила съобщение от г-жа Мария Стоянова, че 

поради възникнал неотложен ангажимент, днес няма да може да присъства, след което 

откри заседанието и попита има ли предложения или допълнения към дневния ред. Не 

бяха направени такива и се премина към гласуване на така предложения дневен ред. 

 

Решение:  

СЕМ реши с 4 (четири) гласа “за”: приема дневния ред. 

 

 

ПО ТОЧКА ПЪРВА: Доклади на Дирекция «Специализирана администрация – 

НЛРПР»  

 

а) заявление от «Оберон радио Макс» ЕООД и «Телевизия Европа» АД за прехвърляне 

на индивидуална лицензия за доставяне на радиоуслуга ЛРР-01-1-077-05; 

Главен юрисконсулт Емилия Станева представи доклада (Приложение т. 1а). 

 

Решение:  

СЕМ реши с 4 (четири) гласа “за”: Да се укаже на заявителите да заплатят такса по чл. 

5, т. 1 от ТТРТД. След изпълнение на указанията, преписката да се докладва по 

същество. 
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б) заявление на «ПЛЮС Р - 2015» ЕООД за изменение на индивидуална лицензия за 

доставяне на радиоуслуга ЛРР-01-1-081-01 (прекратяване на административно 

производство); 

Главен юрисконсулт Емилия Савова представи доклада (Приложение т. 1б) 

 

Решение:  

СЕМ реши с 4 (четири) гласа “за”: Документите да бъдат оставени без разглеждане и 

административното производство да се прекрати. 

 

в-1) уведомително писмо от «Студио Медия» ЕООД за промени в органите на 

управление; 

Главен юрисконсулт Емилия Станева представи доклада (Приложение т. 1в). 

 

Решение:  

СЕМ реши с 4 (четири) гласа “за”: Изменя регистрацията за доставяне на аудио-

визуална медийна услуга, като променя наименованието на доставчика от СТУДИО 

МЕДИЯ ООД на СТУДИО МЕДИЯ ЕООД. Промяната да се отрази в Публичния 

регистър и да се издаде ново удостоверение, в съответствие с изменението. 

 

в-2) уведомително писмо от «Би Ай Телевизия» ЕООД за промени в органите на 

управление; 

Главен юрисконсулт Емилия Станева представи доклада (Приложение т. 1в). 

 

Решение:  

СЕМ реши с 4 (четири) гласа “за”: Изменя регистрацията за доставяне на аудио-

визуална медийна услуга, като променя наименованието на доставчика от БИ АЙ 

ТЕЛЕВИЗИЯ ООД на БИ АЙ ТЕЛЕВИЗИЯ ЕООД. Промяната да се отрази в 

Публичния регистър и да се издаде ново удостоверение, в съответствие с изменението. 

 

София Владимирова, след като т.1 от дневния ред беше изчерпана, се обърна към 

гостите с молба да излязат от залата, като поясни, че това се налага, тъй като предстои 

да се премине към т. 2, която изисква заседанието да е закрито, след което ще бъдат 

поканени отново.  

 

 

ПО ТОЧКА ВТОРА: Доклади на Дирекция „Специализирана администрация – 

НЛРПР” по административно-наказателни производства 

 

а) АУАН № НД-01-9/2018 г. 

Главен юрисконсулт Доротея Петрова представи доклада (Приложение т. 2а). 

 

Решение:  

СЕМ реши с 4 (четири) гласа “за”: Възлага на председателя на СЕМ да издаде 

наказателно постановление на „НОВА БРОУДКАСТИНГ ГРУП” АД за нарушение  на 

чл. 89, ал. 1 от ЗРТ. Размерът на санкцията да бъде определен в условията на 

повторност (6000 лв.). 

 

б) АУАН № НД-01-12/2018 г. 

Главен юрисконулт Емилия Станева представи доклада (Приложение т. 2б). 
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Решение:  

СЕМ реши с 4 (четири) гласа “за”: Да се извърши изследване на спорните 

обстоятелства като се изиска информация от: 

-  Музикаутор дали правата за посочените произведения са уредени чрез лицата, 

посочени като продуценти в договорите, сключени от Конов 79 ООД; 

- Продуцентите с кои лица – носители на авторски права, са сключили договори  и 

какви точно права са им отстъпени, както и уредени ли са имуществените права с 

авторите и/или с Музикаутор. 

 

 

в) АУАН № НД-01-13/2018 г. 

Главен юрисконулт Доротея Петрова представи доклада (Приложение т. 2в). 

 

Решение:  

СЕМ реши с 4 (четири) гласа “за”: Възлага на председателя на СЕМ да издаде 

наказателно постановление на „БОЙКОС” ЕООД за неспазване условията на 

притежаваната лицензия. Размерът на санкцията да бъде определен към минимума 

(1000 лв.). 

 

г) АУАН № НД-01-14/2018 г. 

Главен юрисконсулт Емилия Станева представи доклада (Приложение т. 2г). 

 

Решение:  

СЕМ реши с 4 (четири) гласа “за”: Възлага на председателя на СЕМ да издаде 

наказателно постановление  на „РОМАНТИКА” ЕООД за нарушение на чл. 9, ал. 1 от 

ЗРТ. Размерът на санкцията да бъде определен към минимума (3000 лв.). 

 

д) АУАН № НД-01-15/2018 г. 

Главен юрисконсулт Доротея Петрова представи доклада (Приложение т. 2д). 

 

Решение:  

СЕМ реши с 4 (четири) гласа “за”: Възлага на председателя на СЕМ да издаде 

наказателно постановление на БНТ за нарушения на изискванията на чл. 17, ал. 2, във 

връзка с чл. 10, ал. 1, т. 6 от ЗРТ. Размерът на санкцията да бъде определен към 

минимума (3000 лв.). 

 

Иво Атанасов: Един въпрос, ако може. Една от причините да се говори, че нищо не 

правим е това, че ние не ги съобщаваме наказателните постановления, приемаме ги на 

закрити врати. Можем ли да кажем, че сме го глобили? 

Доротея Петрова: Ние ги публикуваме наказателните постановления всеки месец, 

съгласно ЗРТ. 

Иво Атанасов: Можем ли да кажем, че сме глобили вече БНТ? Например, днес можем 

ли да кажем: глобихме БНТ. 

Доротея Петрова: Можете. 

Иво Атанасов: Защото това би свалило част от напрежението и би повишило 

доверието към нас. 

София Владимирова допълни, че към СЕМ продължават да пристигат писма по този 

конкретен случай и би било добре да се съобщи и публично. В тази връзка отбеляза, че 

както тя, така и останалите членове, е добре да оповестят, че Съветът е предприел 

такива действия, а какво ще се случи в съда, разбира се, не се знае. Г-жа Владимирова 
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даде думата на г-жа Розита Еленова да представи подготвената от нея информация в         

т. Разни.  

 

ПО ТОЧКА РАЗНИ: Информация и деклариране на участие в неправителствена 

организация от г-жа Розита Еленова, член на СЕМ. 

 

Розита Еленова: Колеги, повече от 15 г. аз съм член на Българското дружество за 

връзки с обществеността, наричам го Съюза на пиарите за по-кратко. В края на 

миналата година бях поканена за участие в Управителния съвет. Уведомих 

председателката, както и се допитах до главния юрист и до главния секретар, които 

изразиха мнение, че няма законови пречки. Тъй като поисках от г-жа Станева да имам 

писмено становище и тя ме посъветва, че законът от януари е нов и може би има някои 

неясноти. Това съображение ме наведе на мисълта, да подам свое заявление в 

Комисията за конфликт на интереси, тъй като държа да спазвам законите и категорично 

да не усложнявам с действията си имиджа на Съвета, разбира се. Затова, към това 

сведение, което давам, прилагам документа, който получих с малко забавяне, защото, 

знаете, че имаше структурни промени, сляха се две комисии, избираше се нов 

председател. Както ме посъветваха се допитах и до органа по назначение. В Комисията 

за конфликт на интереси в Народното събрание също получих уверение, че няма 

конфликт на интереси в тази ситуация. Спазвайки закона, попълних декларация по чл. 

12, т. 3, чрез която декларирам това участие, която прилагам също. Да кажа още 

веднъж, че дружеството е с нестопанска цел, никой и никога не получава никакви 

възнаграждения, под никаква форма и това е документално уредено. Извършва се 

обществена дейност - кръгли маси, конференции, професионални дискусии, разговори 

и то със специалисти в областта на корпоративните комуникации. Това беше и 

единственият ми мотив - за такъв род обществена дейност. Предоставям всички 

документи за ваше сведение. Надявам се, че извървях пътя, който в такива случаи 

трябва да се извърви. 

Иво Атанасов: Като поздравявам г-жа Еленова за извървения път, все пак се питам 

дали е необходима такава декларация, защото забраните към нас са в чл. 27 и чл. 28а на 

Закона за радиото и телевизията. Там се казва, че не можем да бъдем в държавни и 

общински органи, не можем да бъдем в управителните тела на партии, на синдикати, на 

кооперации, на търговски дружества, а що се отнася до организациите с нестопанска 

цел, какъвто е случаят, проблем би имало, ако те имат в предмета си записана рекламна 

дейност или ако осъществяват рекламна дейност. Такъв случай имаше с мен, когато 

дойдох в СЕМ – тук има хора, които помнят. Участвах в едно сдружение, което не 

извършваше рекламна дейност, но го имаше записано в предмета. И трябваше да 

изчакаме 3 месеца - докато се направи събрание, докато мине през съда. През това 

време аз не участвах в експертни комисии за честоти. Това беше в самото начало. Тъй 

като има рекламна дейност, това се смяташе за конфликт на интереси. Но в случая, ако 

няма рекламна дейност, не знам… 

Розита Еленова: Аз благодаря за съвета. За това декларирам и поставям на обсъждане,  

затова съм се допитала и до юристите, ако вие ми кажете, че това по някакъв начин 

създава напрежение върху имиджа на Съвета, ще изляза от УС. Ние юридически не сме 

вписани, затова даже и в комисията забавихме тази декларация повече от месец. Искаха  

първо да бъда вписана. Така че, ако вие ме посъветвате в тази ситуация, в която аз съм  

в дилема, ще се вслушам?  Ето сега г-н Атанасов казва някакъв свой опит... 

Иво Атанасов: Така, както изложи нещата, не виждам някакъв проблем. 

Розита Еленова: Отново и към главния секретар, към главния юрист, въобще към 

колегите юристи. Ако кажете….. 
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София Владимирова взе отношение като изрази опасението си доколко това 

постоянно да се следи и да трябва да се декларира не би представлявало сериозен 

ангажимент за г-жа Еленова.  

Розита Еленова: Кажете, колеги… 

Иво Атанасов: Ние, ако кажем, трябва да стъпим на някакъв законов текст. Не можем 

току-така да кажем. Но аз не виждам в случая основание да ти даваме такъв съвет. Поне 

аз не виждам. 

Розита Еленова: Така, както ме съветва комисията е, че, ако има частен интерес, аз 

трябва да го декларирам. Частният интерес би могъл да възникне, ако имам отношения 

с доставчици и има разплащания – това би могъл да бъде частен интерес. А такава 

ситуация няма от къде да се породи, декларирах. Е, щом се изразяват някакви 

съображения, аз ще поема пътя за оттегляне. 

 

Решение:  

СЕМ реши с 4 (четири) гласа “за”: Приема за сведение. 

 

София Владимирова обобщи, че приемат за информация доклада на г-жа Еленова и се 

преминава към т. Информации.  

 

 

ПО ТОЧКА ИНФОРМАЦИИ: 

 

-Информация от председателя на СЕМ г-жа София Владимирова и главен експерт 

Диляна Кирковска за среща с председателя на ДАЗД. 

София Владимирова информира, че на провелата се среща е било коментирано това, 

че от страна на новото ръководство на Държавната агенция за закрила на детето са 

налице някои идеи, във връзка с което е помолила те да бъдат оформени писмено и 

предоставени на СЕМ. След като съветниците се запознаят с тях, да се организира една 

съвместна среща. Поставен е бил въпросът защо споразумението се е подписало през 

месец декември, а не до 31-ви март, както казва законът. Г-жа Владимирова е 

подчертала, че извървеният път е бил много дълъг. В допълнение е пояснила, че в 

продължение на четири години не е било подписвано и това е един много крехък мир 

между трите страни, и желанието е било възможно най-скоро този процес да приключи. 

Г-жа Владимирова е помолила искането да бъде изпратено писмено, и в тази връзка, в 

най-скоро време се очаква предложенията на ДАЗД да се получат в СЕМ. 

 

Решение:  

СЕМ реши с 4 (четири) гласа “за”: Приема за сведение. 

 

-Доклад на ст. инспектор Ир. Христова за участие в Националния съвет по 

равнопоставеност към МТСП.  

Старши инспектор Ирена Христова представи доклада. В заключение отбеляза, че на 

този етап се оказва, че в България има съществен дисбаланс по отношение различията в 

заплащането при мъжете и жените.   

 

Иво Атанасов: Но това не е за една и съща длъжност, този дисбаланс, тъй като дамите 

вероятно заемат по-ниско платени длъжности. 

Ирена Христова: Не, като цяло в България мъжете получават чувствително по-големи 

доходи в сравнение с жените. Както и безработицата при жените е по-голяма, на фона 

на тази при мъжете. 
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Иво Атанасов: Аз може би съм увреден на тема баланс, но ми направи впечатление, че 

и трите кандидатури за отличие са все морски. Едната от Варна, другата от Бургас, а 

третата – Институтът по океанология. Разбира се, казвам го на шега. 

Ирена Христова: Имаше някои критерии, които те представиха миналата година на 

едно от заседанията – показатели, на които трябва всяка една от институциите да 

отговаря. Един от показателите, с моето скромно участие, отпадна, защото беше 

показател, свързан с числеността, броя на персонала в съответната институция. При 

което аз реагирах и казах, че една институция с малък обем администрация, може да 

върши една обществено значима дейност, с огромни за обществото ползи, в сравнение 

с друга. 

Розита Еленова: Ти визираш СЕМ? 

Ирена Христова: Малка, но ефективна. 

 

Решение:  

СЕМ реши с 4 (четири) гласа “за”: Приема доклада. 

 

София Владимирова благодари за доклада, след което представи информация относно 

писмо, получено от генералния директор на БНТ във връзка с кампанията „Купувам 

българско”. По този повод припомни и за писмо, получено от Комисията по регионална 

политика, благоустройство и местно самоуправление в парламента, в което се изразява 

загриженост, че тази кампания ще бъде преустановена. Генералният директор на БНТ 

уверява, че това няма да се случи.  

Иво Атанасов: Там има и други интересни предавания. Да видим дали ще успеят да ги 

запазят. 

 

Решение:  

СЕМ реши с 4 (четири) гласа “за”: Приема за сведение. 

 

 

-Информация за среща на ЕПРА в Люксембург, 23-25 май 2018 г., представена на 

заседанието на СЕМ, проведено на 22.03.2018 г. /решението е отложено за настоящото 

заседание/. 

 

Решение:  

СЕМ реши с 3 (три) гласа “за” и 1 „въздържал се” /Бетина Жотева/: Командирова 

Розита Еленова, Мария Стоянова и Иво Атанасов – членове на СЕМ, в Люксембург, в 

периода 23-25 май 2018 г., за участие в среща на ЕПРА. Всички разходи за 

командировката са за сметка на СЕМ, включително 200 евро такса за участие на третия 

съветник. 

 

 

София Владимирова закри заседанието. 

 

  

 

Материали, приложени към Протокол № 11: 

1. Дневен ред; 

2. Доклад от Емилия Станева с изх. № НД-04-30-07-48/30.03.2018 г.; 

3. Доклад от Доротея Петрова с изх. № НД - 02-19-00-11/30.03.2018 г.; 

4. Доклад от Емилия Станева с изх. № НД-06-21-00-299(17)/30.03.2018 г.; 
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5. Доклад от Доротея Петрова с изх. № НД-02-20-00-14/30.03.2018 г.; 

6. Доклад от Емилия Станева с изх. № НД-06-21-00-288(17)/30.03.2018 г.; 

7. Доклад от Доротея Петрова с изх. № НД-02-18-00-4/30.03.2018 г.; 

8. Доклад от Розита Еленова с изх. № РД-18-30-02-1/30.03.2018 г.; 

9. Доклад от Ирена Христова с изх. № РД-21-04-06-1/30.03.2018 г.; 

10. Писмо от генералния директор на БНТ с вх. № РД-21-01-00-5/29.03.2018 г. 

 

 

 

 

 

 

Бетина Жотева 

 

 

.............................. 

 

 

Иво Атанасов 

    

 

............................. 

 

 

 

Мария Стоянова 

 

 

 

отсъства 

 

 

 

Розита Еленова 

 

 

 

…………………. 

 

 

 

София Владимирова 

Председател на СЕМ 

 

 

 

............................ 

     

 

 

 

 

Старши специалист: 

Мария Гинина 

   

 

 

 

............................. 

     

 

 


